
 
 
 
 

 
 
BEANTWOORDING RAADSVRAGEN 
 
 
Nummer  : 199-34 
 
Onderwerp  : Beantwoording aanvullende schriftelijke vragen WN inzake bibliotheekwerk 
 
Portefeuillehouder : A.A. van Nieuwkerk 
 
Datum   : 8 september 2021 
 

 

Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 6 september 2021) en beantwoording daarvan door het college van burgemeester en 
wethouders. 
 
Vragen van WaterlandNatuurlijk (als voorbereiding voor de vergadering van 9 september 2021) n.a.v. 
de beantwoording van eerdere vragen over bibliotheekvoorziening. 
 
Er zit een substantieel verschil tussen de bedragen die genoemd worden als jaarlijkse kosten voor 
bibliotheek Waterland. In de brief van 28 juni jl. van bibliotheek Waterland staat een bedrag genoemd van 
€200.000,- waarvoor zij een pakket kunnen aanbieden. In het RID van 2 februari jl. staan bedragen van 
€278.000,- tot €329.000,-. 
 
Vraag 1: 
Wat zijn nu de juiste bedragen? 
 
Antwoord 1: 
De bedragen in het RID van 2 februari jl. zijn opgesteld op basis van ons contact destijds met bibliotheek 
Waterland en op basis van informatie van naburige gemeenten (onder andere gehanteerde prijzen van de 
bibliotheek Waterland per inwoner aldaar).  
 
Na het besluit van het College om de financiering via een inkooprelatie te continueren heeft de 
bibliotheek Waterland in de brief van 28 juni te kennen gegeven de desbetreffende dienstverlening voor 
€ 200.000,- te willen uitvoeren op voorwaarde dat de gemeente verantwoordelijk blijft voor het betalen 
van de huren in Marken en Broek in Waterland (€ 20.000,-).  
 
De totale kosten voor bibliotheek Waterland voor de gemeente Waterland (€ 220.000,-)  liggen in deze 
nog altijd fors hoger (€ 60.000,-) dan de kosten die wij op dit moment dragen bij de uitvoering door 
Karmac (€ 160.000,-). 
 

 
 
 
 
 
 
 



Uit de stukken blijkt niet of bibliotheek Waterland ook de huidige vier vestigingen in stand zal houden. 
 
Vraag 2: 
Is hier over gesproken en zo ja, wat was het antwoord? 
 
Antwoord 2: 
Omdat het College heeft gekozen voor een inkooprelatie werkt het College op dit moment aan het 
opstellen van een programma van eisen. Wij zijn dus (nog) niet in overleg met de bibliotheek Waterland 
over de (inhoud van de) brief van 28 juni. Dat is in een inkooptraject niet passend. 
 
Vraag 3: 
Wordt in een aanbesteding het in stand houden van vier vestigingen meegenomen? 
 
Antwoord 3: 
In ons programma van eisen ten behoeve van de aanbesteding zal de instandhouding van de vier 
vestigingen een belangrijk element vormen. Uiteraard zullen zowel de bibliotheek Waterland als Karmac 
worden uitgenodigd om aan dit inkooptraject mee te doen.  
 


